

- The package is subject to availability at the time of booking.
- Displayed rates do not apply during special events, holidays (Christmas, New Year, peak season, blackout dates), and may be subject to additional surcharges.
- All rooms and offers are subject to availability at the time of confirmation.
- Rates for single, triple, or quad occupancy will vary and can be provided upon request. Availability for increased pax is subject to confirmation.
- Bookings will only be confirmed upon receipt of full payment as per the booking terms.
- Rates mentioned are per person based on double sharing.
- Standard hotel check-in time is 14:00/15:00 hours, and check-out time is 11:00/12:00 hours. Early check-in and late check-out are subject to availability and additional charges.
- Hotels may require a security deposit at check-in, which is refundable at checkout after deducting any extra charges (e.g., mini-bar usage, late check-out, or room damages).
- Travelers are solely responsible for ensuring they meet passport and visa requirements for their destination.
- Passports must be valid for at least six months from the date of departure.
- Prices are subject to change without prior notice due to factors beyond our control (e.g., currency fluctuations, fuel surcharges, taxes, etc.).
- As per immigration regulations, travelers must ensure they have a valid passport and visa before booking and traveling.
- Anta Holidays is not responsible for any travel disruptions due to passport or visa issues.
- The cancellation policy will apply as per the booking terms and conditions.
- Sharjah Islamic Bank terms and conditions apply.

- يخضع العرض للتوفر وقت الحجز.
- الأسعار المعلنة لا تنطبق خلال المناسبات الخاصة، والأعياد (عيد الميلاد، رأس السنة، ذروة الموسم، تواريخ الإيقاف)، وقد تخضع لرسوم إضافية.
- جميع الغرف والعروض مرهونة بالتوفر وقت التأكيد.
- تختلف أسعار الإقامة الفردية، الثلاثية، أو الرباعية، ويمكن توفيرها عند الطلب. كما يخضع توافر الأماكن لعدد أشخاص إضافي (pax) للتأكيد.
- لن يتم تأكيد الحجوزات إلا بعد استلام الدفعة كاملة وفقاً لشروط الحجز.
- الأسعار المذكورة هي للشخص الواحد بناءً على المشاركة في غرفة مزدوجة.
- وقت تسجيل الوصول المعتاد للفندق هو 14:00 \ 15:00 ووقت تسجيل المغادرة هو 11:00 \ 12:00. يخضع تسجيل الوصول المبكر والمغادرة المتأخرة، لمدى التوافر ورسوم إضافية.
- قد تطلب الفنادق مبلغ تأمين عند تسجيل الوصول، وهو مسترد عند المغادرة بعد خصم أي رسوم إضافية (مثل استخدام الميني بار، المغادرة المتأخرة، أو تلفيات الغرفة).
- يتحمل المسافرون وحدهم مسؤولية التأكد من استيفاء متطلبات جواز السفر والتأشيرة لوجهتهم.
- يجب أن تكون جوازات السفر صالحة لمدة ستة أشهر على الأقل من تاريخ المغادرة.
- الأسعار عرضة للتغير دون إشعار مسبق بسبب عوامل خارجة عن إرادتنا (مثل تقلبات العملة، رسوم الوقود الإضافية، الضرائب، إلخ).
- وفقاً للوائح الهجرة، يجب على المسافرين التأكد من حصولهم على جواز سفر وتأشيرة سارية المفعول قبل الحجز والسفر.
- شركة أنت هوليديز غير مسؤولة عن أي تعطل في السفر بسبب مشكلات في جواز السفر أو التأشيرة.
- تطبق سياسة الإلغاء وفقاً لشروط وأحكام الحجز.
- تطبق شروط وأحكام مصرف الشارقة الإسلامي.